

80*100mm单页

正面-中文

用户手册



FS302
晶石香薰蓝牙音箱

百搭摆件, 提升家居格调

产品简介 感谢您使用FS302蓝牙音箱(以下简称302),本说明书将指导您如何操作302,请在使用前仔细阅读。	产品描述 	产品操作 连接蓝牙和音乐播放功能使用方法 1. 在手机菜单中, 打开蓝牙开关, 并搜索蓝牙设备。 2. 在搜索到的设备列表中点击“FS302”进行“Bluetooth Paired”表示配对成功。 3. 配对成功后即选择自己喜欢的音乐进行播放。	产品操作 晶石使用方法 1. 从白盒中取出晶石腔体放置晶石腔中。 2. 往晶石中滴入几滴浓度较高的香薰精油。(建议每月冲洗晶石一次, 洗干后再使用)	产品操作 电源指示灯/充电方法 请将产品通过Type-C接口连接至5V/2A的充电适配器并进行充电。	保修卡 请妥善保管此卡, 本公司将此卡作为保修凭证 感谢您购买本产品, 本产品的保修期为购买之日起12个月, 请务必妥善保存, 并填写详细相关信息, 以备保修使用。 产品型号: 购买日期: 经销商名称: 用户名: 联系电话: 地址: 退货理由: <input type="checkbox"/> 退货 <input type="checkbox"/> 换货 <input type="checkbox"/> 保修
产品规格 产品型号: FS302 喇叭功率: 5W 输入电流: DC5.0V/2.0A 电池容量: 1500mAh 材料: ABS+PC 产品重量: 570g 产品尺寸: 95*95*120mm (含晶石框)	产品清单 蓝牙音箱*1、晶石框*1、晶石*1、产品说明书*1、挂绳*1、Type-C电源线*1	晶石框拆/装卸方法 安装: 将晶石框从音箱底部拿起即可。 拆卸: 将晶石框从音箱顶部拿走, 长按电源键进行拆卸后, 慢慢拉紧绳子即可。	挂绳装佩方法 将挂绳通过侧边的两个孔穿过, 长段缠绕进程后缠扁后, 慢慢拉紧绳子即可。	安全注意事项(请仔细阅读并严格遵守) 1. 切勿严重撞击主机。 2. 切勿接触苯、稀释剂等化学药品。 3. 请不要靠近强磁场、电场。 4. 请避开直射光线或发热器具。 5. 切勿自行拆卸、修理、改造。 6. 切勿以较大音量收听, 以免对听力造成不良影响。 7. 废弃包装、电池、旧电子产品, 请分类妥善处理。 8. 当电量出现低电时, 系统会自动关机, 此时请及时充电, 若是长时间不使用本机, 最少每个月充电一次, 可以保护电池延长电池寿命。	保修条件 需保修服务时, 请出示本卡并详细填写相关内容, 本公司向用户提供自产品购买日起12个月质保期。 保修范围 在正常使用状态下出现的质量问题, 并非外力破坏造成的损坏, 本公司承担保修责任。原则: 产品属于保修期内, 且维修费用由用户负责, 以及任何可归入人为损坏、人为因素而需酌情收费或零配件费用, 产品属保修期的一律免费。 以下情况不能享受保修 人为损坏: 如使用不当、错误造成破坏、外壳不正常磨损、摔损、电损毁、挤压变形、食物进入、受潮、产品上的密封标签被破坏或撕毁等, 以及其他任何可归入人为损坏、人为因素而需酌情收费或零配件费用的情况。如因以上原因造成损坏, 如碰撞、水灾、火灾、挤压或跌落等。

背面-英文

User Manual



FS302
Wireless speaker

Versatile Decor Piece, Elevates Home Style

Product Introduction Thank you for choosing the FS302 Bluetooth Speaker (Abbreviated as 302), This user manual will help you operate it, please read carefully before use.	Product Description 	Product Operation How to Connect Bluetooth and Use Music Playback 1.Turn on Bluetooth on your phone and search for Bluetooth devices. 2.In the list of discovered devices, click on “FS302.” When you hear “Bluetooth Paired,” it indicates a successful pairing. 3.Once connected, you can choose your favorite music for playback.	Product Operation Salt Chunks Usage Instructions 1.Take the salt chunks out of the white box and place them one by one into the box. 2.Add a few drops of concentrated essential oil to the salt chunks. (Rinse the salt chunks once a month and let them dry before reusing.)	Product Operation Power Indicator/Charging Instructions Please connect the product to a 5V/2A charging adapter through the Type-C connector.	FCC Warning This device complies with part 15 of the FCC Rules, Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation. Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures: —Reorient or relocate the receiving antenna. —Increase the separation between the equipment and receiver. —Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected. —Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. Note: The Grantee is not responsible for any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance, such modifications could void the user's authority to operate the equipment. The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. This equipment complies with FCC's RF radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. This device and its antenna(s) must not be co-located or conjunction with any other antenna or transmitter. Warranty conditions When warranty service is required, please show this card and fill in the relevant contents in detail. The company will not be liable for damage caused by unauthorized repair or use of the device. Warranty scope The quality problem under normal use is not the damage caused by external damage, the company assumes the responsibility for repair in principle, the users of the product during the warranty period do not bear the cost of repair, the repair cost will be borne by the company, and the open parts shall be charged as appropriate. Products beyond the warranty period will be charged. (Note: Products not covered under warranty.) Warranty is not available under the following circumstances Man-made damage: for example, due to damage caused by improper use and incorrect use, abnormal wear and tear, damage caused by natural disasters such as lightning, fire, flood, typhoon, etc., damage caused by foreign matters, moisture, alteration or tearing of sealing labels on products, and any other visible man-made damage, and other conditions, such as the user's own reasons (unreasonable use, damage caused by the user's own reasons, water ingress, etc.) Damage caused by force majeure, such as earthquake, flood, fire, typhoon or war,
Product Specifications Model: FS302 Speaker power: 5W Input Current: DC5.0V/2.0A Battery Capacity: 1500mAh Material: ABS+PC Product Weight: 570g Product Size: 95*95*120mm (Includes Salt chunks box)	Product List Bluetooth Speaker *1, Salt Chunks Box *1, Salt Chunks *1 User Manual *1, Lanyard *1, USB/Type-C Cable *1	Salt Chunks Box Assembly/Disassembly Instructions Installation: Take the salt chunks box out of the packaging and align it with the top of the speaker, then place it down. Disassembly: Just lift the salt chunks box off the top of the speaker.	Lanyard Installation Instructions Pass the lanyard through the two holes on the side. Thread the longer end through the loop of the shorter end, then gently pull to tighten the lanyard.	FCC ID : 2BB2B-FS3000	